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To: 5.1.2e ERE @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Sun 9/13/2020 3:06:11 PM

Subject: RE: TASO

Received: Sun 9/13/2020 3:06:19 PM

Lastig dit idd.

Over welke punten zou de politieke sondering gaan? En, als we nu open kunnen gaan volgens optie 1, waar zou dan de politieke

sondering nog over moeten gaan? Is onze minister op de hoogte van de tijdsklem waar we in zitten?

Voor mij behoeft dit wat toelichting, dat morgen voor ochtend beraad doen? Vanavond telefonische is ook oke voor mij, dat is

meer safe.

Groet,

van:NEED)<BEEEMe minvws ni>
Verzonden: zondag 13 september 2020 14:24

Aan: 5.1.2e ) @minvws.nl>

cc 5.1.2e ) < @ minvws.nl>

Onderwerp: FW: TASO

Onderstaande mail bevat samenvatting van waar we nu staan.

Politieke sondering over de vraag of extra steuntje in de rug conform politieke wens is EN dus bovenop rijksbrede pakket
komt, lijkt niet voor dinsdag 15 september te gaan lukken JERPTo ceft aan dat pas woensdag enmarge APB zou kunnen.

Dat gaat nu wel erg knellen voor de uitvoering. (Inmiddels zijn er al vele pogingen door hem gedaan zo begreep ik).
Bovendien zal via de 22 sept brief de TK geinformeerd kunnen worden.

We hebben nu de voorkeur voor onderstaande route 1, dwz op 15 sept regeling openstellen voor grote en kleine clubs

Mij lijkt dat de initiéle politieke afspraak om 25 mln beschikbaar te stellen aan de doelgroep grote clubs met eigen
accomodatie, al betekent dat er overeenstemming 1s dat het wel extra 1s. En dat 1s nu just de politieke wens. Het idee was

om dit voor de zekerheid na te vragen. Dat gaat nu in de knel zitten met de uitvoeringstermijn.

Vraag aan jou is:

- ben je akkoord om route 1 te volgen?
- 70 ja, zou jij in ochtendberaad dat nog kunnen toetsen bij mimister? Of acht je dat niet meer nodig?

Graag ben 1k uiteraard bereid voor die tijd je nog te spreken.
Hoop je voldoende geinformeerd te hebben,

aroet IEEE
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[CE-BCEDNviv 01
Datum: vrijdag 11 sep. 2020 5:39 PM

Aan:IESEDI IEREDN @minvws ol

Onderwerp: TASO

Samenvatting/gevraagd besluit

In afwachting van politieke afstemming over de besteding van de € 25 min extra middelen voor de sport is de openstelling van

de TASO-subsidieregeling met twee weken vertraagd van 1 naar 15 september as. Die politieke afstemming is nog niet geheel
rond, maar de regeling moet wel op 15 september opengesteld worden. We vragen nu om een besluit over de route die we gaan

volgen om dat te doen: met of zonder de nieuwe doelgroep (grote sportverenigingen met eigen accommodatie).
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Uitleg

Voor deze bestedingsroute is politieke afstemming tussen VWS, EZK en FIN nodig, gezien het punt dat deze extra steun in de

rug wordt gezien als dubbelcompensatie door bovenop het rijksbrede steunpakket nog aanvullend te financieren. Deze grote

sportverenigingen hebben inderdaad meestal al steun vanuit het rijksbrede pakket ontvangen, maar de politieke wens is

expliciet om deze groep ook die extra steun in de rug te geven. Het huidige voorstel voor uitbreiding van de TASO geeft invulling
aan die wens.

De politieke afstemming heeft nog niet plaatsgevonden, maar er dient nu wel een besluit te worden genomen over de wijze

waarop de TASO-regeling wordt opengesteld per 15 september. De regeling zou eigenlijk van 1 september tot4 oktober

openstaan voor aanvragen, maar de openingsdatum is twee keer uitgesteld in afwachting van de gesprekken over de besteding
van de € 25 min. Uitstellen voorbij 15 september is niet mogelijk; de uitvoering van de regeling is al maximaal opgerekt, en door

verder uitstel wordt de uitvoering van deze en andere corona-subsidieregelingen binnen dit jaar niet meer haalbaar.

Route 1: De regeling gaat open met een budget van € 45 min, voor de kleine en de grote sportverenigingen.
Route 2: De regeling gaat open met een budget van € 45 min alleen voor de kleine sportverenigingen. Resterend budget kunnen

we dan inzetten om te proberen nog in 2020 een compensatieregeling voor grote sportverenigingen uit te voeren, al heeft dit

(zie ook onderstaand) een lage kans van slagen.

Het bestemmen van de € 25 min in een nieuwe regeling voor dit jaar is niet haalbaar in het licht van capaciteitstekort bij W1Z en

DUS-i, waarmee het budget niet tot uitgave in 2020 zou kunnen leiden en dus zou vervallen. Daarnaast is het niet wenselijk om
de € 25 mln nu nog uit de TASO-regeling te halen, omdat bij potenti€le aanvragers al verwachtingen zijn geschept dat zij extra

tegemoetkoming zouden kunnen ontvangen voor een tweede tijdvak.

Met vriendelijke groet,

Directie Sport
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

M +31

minvws.nl


